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Celje, 28. 9. 2023 

Številka: 013-1-2/2023-6 

Z A  P  I  S  N  I  K    

1. seje Sveta zavoda Osnovne šole Hudinja, ki je bila  

v četrtek, 28. septembra 2023, ob  16.30 v učilnici fizike 

 

Sejo Sveta staršev je vodila predsednica Sveta zavoda Lidija Voršič. 

Prisotni: Lidija Voršič, Tina Škrabe, Uroš Stilin, Petra Zidar, Maja Kmecl, Tatjana Dremelj, 

Nataša Tabaković in Jasna Žlender.  

Odsotni: Branko Verdev, Sanela Štadler in Urška Kurmanšek.  

Po ugotovitvi sklepčnosti je bil vsem navzočim v obravnavo in sprejem podan naslednji 

dnevni red: 

 

1. Letno poročilo o delu in samoevalvacija dela v šolskem letu 2022/23, 

2. Sprejem Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/24, 

3. Poročilo s 1. seje Sveta staršev, 

4. Aktualne informacije in razno.   

 

Svet staršev Osnovne šole Hudinja je z dvigom rok soglasno sprejel 

 

S K L E P št. 1: Svet staršev Osnovne šole Hudinja potrdi predlagani dnevni red 1. 

redne seje Sveta zavoda v šolskem letu 2023/23. 

 

Gospa predsednica je napovedala prvo točko dnevnega reda in predala besedo gospodu 

ravnatelju, da predstavi letno poročilo o delu in samoevalvaciji dela v prejšnjem šolskem letu.  

K 1. točki: 

Gospod ravnatelj je pozdravil prisotne in predstavil letno poročilo, ki so ga člani dobili na 

vpogled že preko elektronske pošte. Pri analizi dela v preteklem šolskem letu je najprej 

izpostavil šolsko glasilo Hudinjček, ki ga šola izdaja dvakrat letno ter radio Hudinjček, preko 

katerega so učenci in zaposleni mesečno obveščeni o dogodkih na šoli. Realizacija na vseh 

področjih je bila večja od predpisanega zakonskega minimuma, le pri DSP, PUT in IDP je bil 

% izvedbe nižji, saj se le-ta ne izvaja, v kolikor otrok manjka. Nato je predstavil učni uspeh v 

1., 2. in 3. triadi ter splošni učni uspeh v letu 2022/23; od 528 učencev na šoli je bilo  
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negativnih samo 12 učencev. Predstavnica je vprašala, ali so to slovensko govoreči otroci ali 

tujci, in ravnatelj je odgovoril, da ne gre samo za tujce – so pa med njimi tudi tujci.  

Sledila je predstavitev najuspešnejših učencev na šoli, ki se vpišejo v Zlato knjigo in se jih 

tudi javno pohvali, kar je motivacija za vse otroke. Mestna občina Celje vsako leto nagradi 6 

najboljših učencev šole, ki jim priredi tudi časten sprejem pri županu. Šola je bila zelo 

uspešna tudi pri tekmovanjih iz znanja, saj smo v preteklem šolskem letu prejeli kar 14 zlatih 

in 26 srebrnih priznanj. Na raziskovalnem področju je bilo od skupaj 20 izdelanih 

raziskovalnih nalog v prvo skupino uvrščenih12 nalog, v drugo 8, kar 9 pa se jih je uvrstilo na 

državno tekmovanje – tam so mladi raziskovalci prejeli 6 bronastih in 3 zlata priznanja. 

Ravnatelj je za tako odlične rezultate pohvalil učence in mentorje. Dobri šolski rezultati pa so 

bili doseženi še na več področjih: pri bralni znački, športu itd. Zelo objektiven pokazatelj 

dobrega dela šole so tudi NPZ-ji, pri katerih je bila tudi v lanskem šolskem letu OŠ Hudinja 

pri vseh predmetih opazno nad slovenskim povprečjem. Ravnatelj je povedal, da je osnovna 

šola Hudinja pri rezultatih NPZ že vsa leta nad povprečjem, zato je na učitelje in učence zelo 

ponosen.  

Na vzgojnem področju šola veliko vlaga v red in disciplino, sistem dela je urejen, v takem 

okolju se otroci in učitelji dobro počutijo. Šola veliko pozornosti posveča pozitivnim 

motivacijskim akcijam, npr. šoli lepega vedenja, razdelanim sistemom pohval in nagrad 

(knjižne nagrade, pohvala »vzor Hudinje«, posebna pohvala razrednika itd.). Povedal je, da se 

na šoli ne pohvali samo otrok z dobrimi učnimi rezultati, ampak tudi vse tiste, ki sodelujejo na 

različnih drugih področjih, saj je lahko vsak otrok uspešen na kateremkoli področju (športno, 

glasbeno, likovno …). Sledile so fotografije različnih dejavnosti v preteklem letu – šole v 

naravi, Glasbeni idol Hudinje, pust, predaja šolskega ključa itd.  

OŠ Hudinja je v preteklem šolskem letu gostila tudi različne javne prireditve in tekmovanja 

regijskega značaja, kjer smo se prav tako zelo izkazali, tudi kot dobri gostitelji. Omenjena je 

bila tudi akcija zbiranja papirja, Evropska vas, delovne akcije, Noč branja, šolski ples itd. Ob 

tem je ravnatelj poudaril, da ima šola zelo bogat program dejavnosti in da si vseskozi 

prizadevamo za kvalitetno izvedbo le-teh.  

Med šolskim letom je bilo izvedenih več oblik evalvacije (preverjanja zadovoljstva) med 

učenci, učitelji in starši. Starši so na vsakem roditeljskem sestanku (septembra, februarja in 

maja) lahko podali predloge, pripombe ali vprašanja. Izvedene so bile tudi  ankete o delu šole, 

ki so jih anonimno reševali učenci, učitelji in na koncu leta še starši. Vse evalvacije kažejo 

visoko stopnjo zadovoljstva z delom šole.  

Evalvacija in doseženi rezultati kažejo, da je bilo delo na učnem in vzgojnem področju zelo 

dobro in ravnatelj ocenjuje šolsko leto 2022/23 kot zelo uspešno.  

Ravnatelj je prisotne pozval k morebitnim vprašanjem in ker jih ni bilo, je predsednica dala na 

glasovanje 

SKLEP št. 2: Svet zavoda Osnovne šole Hudinja sprejme Letno poročilo o delu in 

samoevalvaciji dela za šolsko leto 2022/23. 

Sklep je bil soglasno sprejet.  
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K 2. točki: 

Ravnatelj je predstavil Letni delovni načrt, ki so ga predstavniki staršev prejeli na vpogled po 

elektronski pošti kot gradivo za današnjo sejo. Letni delovni načrt najprej potrdi učiteljski 

zbor, Svet staršev poda mnenje, sprejmejo pa ga člani Sveta zavoda. Na kratko sta bila 

predstavljena prihajajoče šolsko leto ter šolski koledar. Ravnatelj je poudaril, da na delo šole 

vplivajo trije dejavniki: program dela, strokovni kader in prostorski pogoji. Pri vseh treh 

dejavnikih je ravnatelj izpostavil dobro stanje in najprej predstavil kadrovska zasedbo v 

novem šolskem letu ter razrede in oddelke. V letošnjem šolskem letu OŠ Hudinja obiskuje 

505 učencev, ki so razporejeni v 23 oddelkov. 207 učencev obiskuje oddelek podaljšanega 

bivanja, na šoli je 31 učencev s posebnimi potrebami (odločba) in 12 tujcev, ki jim pripadajo 

dodatne ure slovenskega jezika.  

Pri prostorskih pogojih je ravnatelj povedal, da imamo po izgradnji prizidka izjemno dobre 

razmere za delo in to se bo gotovo odražalo tudi na rezultatih dela – na učnem in vzgojnem 

področju. Že zdaj pa opažamo pozitivne učinke na dobrem počutju učencev in zaposlenih. 

Urejenosti šole in njeni okolici bomo tudi v tem šolskem letu namenjali veliko pozornosti.  

V nadaljevanju je ravnatelj predstavil bogat obseg dejavnosti, ki jih ponujamo učencem na 

naši šoli: krožki, raziskovalne naloge, kulturne prireditve, šole v naravi, projekti, tečaji, dnevi 

posebnega pomena itd. Povedal je, da šola otrokom poleg obveznega programa ponudi še 

zanimiv program nadstandardnih dejavnosti, ki se jih udeležijo učenci po interesu oziroma 

zmožnostih.  

Veliko pozornosti bomo še naprej posvečali vzgojnemu področju, kjer upoštevamo načelo  

»otroka videti, slišati in razumeti« ter načelo »daj–dam«, kjer otroke vseskozi navajamo, da 

imajo ob pravicah tudi dolžnosti in odgovornosti. Tudi v tem šolskem letu nadaljujemo s  

pristopom, da je najboljši vzgojni ukrep pohvala, ki otrokom veliko pomeni.  

Ravnatelj je mnenja, da je Letni delovni načrt za leto 2023/24 po vsebini in obliki zelo dobro 

pripravljen, na šoli pa se bomo potrudili, da bodo vse načrtovane dejavnosti realizirane in 

hkrati čim bolj kvalitetno izvedene. LDN je pripravljen realno, načrtovane dejavnosti pa 

praviloma realiziramo.  

Ker pripomb oziroma vprašanj v zvezi z Letnim delovnim načrtom ni bilo, je besedo predal 

predsednici, ki je predlagala, da se sprejme 

SKLEP št. 3: Svet Zavoda osnovne šole Hudinja sprejme Letni delovni načrt za šolsko 

leto 2023/24. 

Sklep je bil soglasno sprejet z dvigom rok. 

K 3. točki:  

Ravnatelj je podal poročilo s 1. seje Sveta staršev z dne 26. 9. 2023. Predstavil je šest novih 

predstavnikov staršev ter novo predsednico, Tino Toman Bogataj, ki je zamenjala 

predhodnico, Natašo Tabaković. Najprej je pohvalil zelo dobro udeležbo na uvodnih 

roditeljskih sestankih, saj je bila kar 82 %. Starši so posredovali veliko pohval za uspešen 

začetek šolskega leta, za dobro organizacijo dela in informiranost. Pripomb oziroma vprašanj 

skoraj ni bilo. Izstopali sta vprašanji glede jutranjega varstva, kar se je staršem že odgovorilo, 

in šolske prehrane (malice in kosila). Ravnatelj je poudaril, da je zelo vesel, da večina staršev 

razume, da imajo otroci različne prehranske navade in da je zelo težko doseči, da bi bili vsi 

otroci s hrano vsak dan zadovoljni. Stoji za tem, da je šolsko kosilo kvalitetno, saj je strogo 
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nadzorovano in strokovno vodeno. Prehrana v šoli nikakor ni slaba – ravno nasprotno. 

Predstavnica je povedala, da naj bi bila glede šolske prehrane izrečena tudi pohvala – npr. 

glede juh, s čimer se je ravnatelj strinjal. Ravnatelj je prav tako poudaril, da vsako šolsko leto 

izvedemo anketo med vsemi učenci, ki hodijo na kosilo – rezultati ankete kažejo, da so učenci 

zelo zadovoljni s kosili. Realno pa je, da so med več kot 400 učenci tudi takšni, ki jim šolska 

kosila niso všeč – najbrž je tako tudi doma.  

Ravnatelj je povedal, da šolsko prehrano redno spremlja in tako bo tudi v prihodnje. 

Predstavil je primer petkovega kosila (22. 9. 2023), ko je bila na jedilniku zelenjavna 

enolončnica, rižev narastek in kompot. Sam se je prepričal, da velika večina otrok ni vzela 

celotnega kosila, mnogi so imeli na pladnju samo rižev narastek. To seveda ne pomeni, da je 

kosilo slabo – pomeni, da učenci določene vrste hrane ne jedo oziroma je niti ne poskusijo.  

Ravnatelj je izrecno zanikal, da bi bili obroki hrane premajhni, saj učenci vedno dobijo 

dodatno hrano, če pridejo ponjo. Seveda pa tudi tukaj velja, da ne morejo priti samo po 

sladico in to nekajkrat, kar se pogosto dogaja.  

Ker ni bilo vprašanj ali predlogov, je predsednica prešla na 4. točko dnevnega reda, in sicer na 

aktualne informacije in razno. Predstavila je cenik šolske prehrane 2023/24, ki mora biti 

usklajen z Mestno občino Celje in za vse celjske šole enoten. Na glasovanje je dala naslednji 

sklep 

SKLEP št. 4: Svet Zavoda osnovne šole Hudinja potrjuje cenik prehrane za šolsko leto 

2023/24. 

Sklep je bil z dvigom rok soglasno sprejet.  

K 4. točki: 

Predsednica je v nadaljevanju te točke predala besedo gospodu ravnatelju, ki je povedal, da je 

imela šola v času počitnic zaradi neurij kar nekaj poškodb na objektih in okolici šole. Na 

novem delu šole je bil razkrit del strehe, v šolskem parku je neurje podrlo nekaj dreves, 

sanirali smo živo mejo, na starem delu telovadnice smo menjali streho (posledica lanske 

toče), kupila se je oprema za kuhinjo (konvektomat), fotokopirni stroj itd.  

Šola ima zelo velik šolski park, za vzdrževanje katerega je bila zadolžena vrtnarka, ki pa se je 

z letošnjim letom upokojila. Na pomoč nam bo, po dolgotrajnih usklajevanjih in napornih 

prizadevanjih, priskočila Mestna občina Celje, ki nam bo s pomočjo Zelenic pomagala pri 

vzdrževanju parka. Za naslednje leto je v načrtu tudi sanacija dotrajanih tribun, prav tako 

igrišča, na katerem je veliko razpok, ter obnova atletske steze.  

Po besedah gospoda ravnatelja delo v novem šolskem letu zelo dobro poteka, saj so se otroci 

hitro navadili na šolski delo. Učenci so med drugim že obiskali Pikin festival, imeli 

tekmovanje v nogometu, presenetili so jih plesalci plesne šole, košarkarji so jim predstavili 

igrivo košarko, drugošolci so opravili tečaj drsanja, petošolci so bili v šoli v naravi v Baški 

itd. Na šolskih hodnikih so razstavljeni že prvi likovni izdelki, prav tako pa so bili izvedeni že 

prvi športni dnevi, kjer so se učenci odpravili na pohode, prvo tekmovanje v logiki itd. To 

dokazuje, da na šoli že izvajamo dejavnosti po Letnem delovnem načrtu, ki je bil danes tudi 

uradno sprejet.  

Ravnatelj je predal besedo predsednici, ki je povedala, da je bil v šolskem letu 2022/23 

objavljen razpis za ravnatelja OŠ Hudinja za mandatno obdobje 2023–2028. Postopek je bil 
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uspešno zaključen in z gospodom Jožetom Berkom je bila sklenjena pogodba o zaposlitvi na 

delovnem mestu ravnatelja z začetkom veljavnosti 1. 7. 2023. Gospodu ravnatelju je zaželela 

uspešno delo in vse dobro. Gospod ravnatelj se je zahvalil Svetu zavoda za zaupanje in 

povedal, da bo to zaupanje upravičil z dobrim delom. Še posebej je ponosen na veliko 

podporo v kolektivu, ki jo je prejel na tajnem glasovanju, saj velja za zahtevnega ravnatelja. 

Tudi predsednica se je Svetu zavoda zahvalila za dobro sodelovanje in odzivnost, ko so 

izvajali postopek imenovanja ravnatelja. Povedala je, da bo 2. seja Sveta zavoda v februarju, 

kjer se bo sprejemal zaključni račun, in se udeležencem zahvalila ter sklenila sejo ob 17.20. 

 

Zapisala: 

Petra Vrečko  

 

                

     Lidija Voršič, predsednica Sveta zavoda 

 

 


